
 

Notulen openbare bestuursvergadering 
Woensdag 11 december                

 
 
Aanwezig:  
Jan Kousemaker (voorzitter), Sander Lobbezoo, Leander Osté, Yvonne Bruins, Manon 
Kluijfhout, Jacobine Vader, Ad van Wijnen. 
Petra de Witte, John de Jonge (gem. Veere) 
Harm Verbeek, Ruud Keijzer (Woongaard) 
Izaäk Geschiere, Johan Sanderse, Peter Meijs, Niels te Sigte, Willen den Herder 
 
Met kennisgeving afwezig: 
Robbie Holmes en Anneke Brouwer 
 
1. Opening 
Jan opent de vergadering en heet iedereen welkom. 

 
2. Vaststellen agenda 
De agenda wordt zonder wijzigingen vastgesteld. 

 
3. Notulen vorige vergadering 6 november 
De notulen worden zonder wijziging vastgesteld. 

 
4. Ingekomen stukken en mededelingen (reeds toegezonden) 

 

• De nieuwe data voor overleg met de Gemeente zijn vastgesteld. 

• Cor Jan Marijs inzake Noordweg, indien noodzakelijk wordt te zijner tijd gekeken naar 
aanvullende maatregelen. Vooralsnog gaat men er van uit dat er voldoende maatregelen 
getroffen zijn (met name smalle weg en maatregelen rond kruispunten). 

• Inwonersavond Welgelegen is goed bezocht. De plannen zien er mooi uit. Uitvoering in 
drie fasen. Op termijn aandacht voor het verloop van het onderhoud. 

• Stadsraad Domburg openbare vergadering tkn. 

• Reactie Zienswijze bestemmingsplan. Gemeente neemt contact op met de eigenaar. 

• Dorpsraad Vrouwenpolder tkn 

• Uitnodiging RIB 3 december tkn 

• Omgevingsprogramma strand. Uitbreiding strandpaviljoens niet gewenst i.v.m. mogelijke 
toename toerisme en daarmee samenhangende verkeerstoename. De standpunten 
inzake de Noordwestroute van de dorpsraad hierover zijn bij de Gemeente genoegzaam 
bekend. Besloten wordt hierop verder niet te reageren.  

• Invalide parkeerplek Noordweg nabij kerk. Gemeente zal contact opnemen met 
belanghebbenden. 

• Rondje Seroos vraagt steun van de dorpsraad. Wij zullen ondersteunen bij contacten met 
overheidsinstanties. Vooralsnog gaan wij geen werkgroep vormen of ondersteunen. 

• Veerse Ruiters tkn 

• Dorpsraad Meliskerke tkn 

• Nieuwjaarsbijeenkomst Gemeente op 7 januari Jan gaat in ieder geval. 



 
5. Stand van zaken minderjarige asielzoekers 
Drie weken geleden overleg geweest. 
Er is nog geen vergunning aangevraagd. Deze wacht op een aantal technische en 
ecologische punten. Het gaat hier om een omgevingsvergunning als wel een 
exploitatievergunning. 
Het streven is om voor 1 april 2025 gereed te zijn voor huisvesting i.v.m. start op school, 
anders kan pas vanaf september gestart worden met school. 
Betreffende de aanleg van een voetpad en verlichting is het Waterschap voorzichtig positief 
gestemd. Aanleg zou mogelijk eerste kwartaal 2025 moeten worden uitgevoerd. Gemeente 
neemt hierover contact op met het Waterschap. 
Voor netbeheer worden geen problemen verwacht. 
 
6. Dorpsplan Serooskerke etc.,  

• Huidige stand van zaken Biezenweie 
Vrijdag 13 december wordt de officiële eerste paal geslagen. 
De aanleg van de elektra wacht op de straatnamen en huisnummering. De gemeente 
heeft hierin actie ondernomen. 
Energielevering is geen probleem. Twee jaar geleden al aangevraagd en ingepland. 
Ten aanzien van schade ten gevolge van bouwactiviteiten wordt gemeld, dat wettelijk de 
bewijslast hiervoor bij de eigenaren van een bestaande woning ligt. Dit laat niet onverlet, 
dat bouwondernemingen vaak een nulmeting / opnamerapport maken. De Gemeente is 
verzocht om aandacht hiervoor te hebben 

• Ontwikkeling MFA etc. 
Vorige week overleg geweest met betrokken partijen. Alle neuzen staan dezelfde kant 
op. Er wordt ruimte gecreëerd voor een grand café. Aandacht voor de positie van een 
terras nabij het zwembad. 

 
7. RO-zaken  
Geen bijzonderheden. 

 
8. Verkeersstromen Walcheren 
Op 8 januari 2025 is er een overleg gepland bij de gemeente Veere omtrent de 
Noordwestroute. 
 
9. Waker en Website 
De decemberuitgave licht bij de drukker en wordt nog voor de Kerst verspreid. 
 
10. Vergaderschema 2025  

 

• 22 januari 

• 12 maart 

• 7 mei 

• Jaarvergadering 21 mei verplaatst naar 22 mei i.v.m. beschikbaarheid grote zaal 

• 2 juli 

• 10 september 

• 5 november 

• 17 december 
 

11. Rondvraag 

• John de Jonge laat zich positief uit over het bezoek aan de expositie in het Oude 
Brandspuithuis. 
De verhuizing van de tennisvereniging naar de Biezenweie vraagt nog wel de nodige 
aandacht. De gemeente zorgt voor begeleiding door een extern bureau. 



Er is nog wel discussie (landelijk) over eventuele padelbanen. Er is momenteel veel 
te doen over de geluidoverlast. De gemeente overlegt hierover. 
 

• Willen den Herder informeert naar de zorgwoningen op de Biezenweie. Volgens John 
de Jonge heeft dit geen prioriteit, maar wordt er nog wel gezocht naar een partij. 

 
De vergadering wordt gesloten met dank voor aanwezigheid en alle aanwezigen wordt een 
fijne feestdagen gewenst. 


